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PROTOKÓŁ NR XXXIV/2013 
 

z XXXIV sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 31 stycznia 2013 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 

 
Początek obrad godz. 900 

W sesji udział wzięło 34 radnych. 
 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE  
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Witam serdecznie wszystkich przybyłych na XXXIV sesje Rady Miasta 
Gdańska. Od razu chcę usprawiedliwić prezydenta, który prosił o to, Ŝeby 
powiedzieć, Ŝe jest w delegacji, oczywiście sprawy słuŜbowe, ale jest pani 
skarbnik, pani sekretarz, jest jeszcze prezydent Lisicki, Bojanowski. Bardzo 
serdecznie wszystkich witamy. Szanowni państwo   
 

Wpłynął wniosek Prezydenta  Miasta  Gdańska  o  włączenie                           
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy 
obowiązującej na terenie dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz osiedla 
mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w Gdańsku - Kokoszkach wraz z 
terenami przyległymi dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczonych 
przez Przedsiębiorstwo Usług Energetycznych i Komunalnych "UNIKOM" 
Spółka z o.o. w Gdańsku (druk 787);  
 
 Wpłynęły autopoprawki  do druków: 
- druk 783 – pkt 4 ppkt 1 
- druk 767 – pkt 4 ppkt 9  
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Proszę państwa głosowanie w sprawie włączenia do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy obowiązującej na terenie 
dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz osiedla mieszkaniowego przy ul. 
Fundamentowej w Gdańsku - Kokoszkach wraz z terenami przyległymi dla 
odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków świadczonych przez Przedsiębiorstwo Usług 
Energetycznych i Komunalnych "UNIKOM" Spółka z o.o. w Gdańsku (druk 
787). Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem druku pod dzisiejsze 
obrady?  

 
Za    -    14 

      przeciw    -    16   
      wstrzymało si ę   -      0 
        
 

    Rada Miasta Gda ńska 
      w głosowaniu  n i e   p r z y j ę ł a  

 
 
Porządek sesji:  
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
     - Prezydent Miasta Gdańska;  
 
3. Oświadczenia Klubów Radnych; 

 
4. Uchwały: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 (druk 783 + autopoprawka); 

2) w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Gdańsku (druk 776); 
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3) w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat oraz wysokości stawek 
procentowych bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości (druk 777); 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Ujeścisko rejon ulic Dąbrówki i Królowej Jadwigi w mieście Gdańsku (druk 
769); 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Stogi Portowe - torowisko w rejonie NabrzeŜa Przemysłowego w mieście 
Gdańsku (druk 770); 

6) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Przymorze Wielkie rejon ulicy Obrońców WybrzeŜa                
w mieście Gdańsku (druk 765); 

7) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Matemblewo rejon ulicy Matemblewskiej 40 w mieście 
Gdańsku (druk 772); 

8)  w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ulic Karpackiej                  
i CzyŜewskiego w mieście Gdańsku (druk 768); 

9) zmieniająca uchwałę Nr IX/107/11 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 marca 
2011 roku w sprawie przyjęcia do wykonania przez Gminę Miasta Gdańska 
niektórych zadań publicznych z zakresu administracji rządowej związanych z 
przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2011-2014 na terenie 
Gminy Miasta Gdańska (druk 767 + autopoprawka); 

10) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/331/07 Rady Miasta Gdańska z dnia                              
27 września 2007 r. (druk 785); 

11) w sprawie nadania nowego Statutu instytucji kultury pod nazwą: 
Europejskie Centrum Solidarności (druk 779); 

12) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/678/12 z dnia 29 listopada 2012 r. w 
sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Instytutu Kultury Miejskiej za rok 2012 (druk 786); 

13) w sprawie wyraŜenia zgody na połączenie dwóch  placówek bibliotecznych 
Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Josepha Conrada-
Korzeniowskiego w Gdańsku: Filii nr 22 z Filią nr 9 (druk 778); 

14) w sprawie zatwierdzenia projektu "Z angielskim i ICT na Ty" (druk 774); 

15) w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 
przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych 
Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2013 rok (druk 773); 
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16) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przekazania 
środków finansowych dla Policji na realizację w latach 2011-2013 programu 
„TU I TERAZ” - udział specjalistów i funkcjonariuszy Policji w interwencjach 
domowych w przypadkach stosowania przemocy (druk 781); 

17)  w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie uŜytecznych na 2013 rok w mieście Gdańsku 
(druk 775); 

18) w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki                    
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 
roku (druk 780); 

19) w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk od Miasta Sopot zadania 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci zamieszkujących w 
Mieście Sopot do Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w Gdyni (druk 
784); 

20) w sprawie zmiany Uchwały o utworzeniu Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego Nauczycieli oraz włączenia Ośrodka Kształcenia Ustawicznego 
w skład Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku, ul. Augustyńskiego 
1, oraz nadania statutu (druk 782); 

 
5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Pre zydenta Miasta.  
6. Wnioski, o świadczenia osobiste.  
7.Zakończenie obrad. 

 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY  
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił komunikat, który stanowi załącznik  nr 2  do niniejszego 
protokołu. 
 
Poproszę pana dyrektora Bogusława Kaczmarka z Dziennika Bałtyckiego o 
przedstawienie informacji, bardzo proszę. 
 
BOGUSŁAW KACZMAREK – Dziennik Bałtycki   
Witam państwa bardzo serdecznie, jestem Dyrektorem Marketingu                  
i Dyrektorem Kreatywnym Dziennika Bałtyckiego, od bardzo, bardzo wielu 
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lat zresztą i to jest tak, ze o radnych o ich pracy oczywiście piszemy 
codziennie, codziennie pisze Ewelina, nigdy nie brakuje informacji z sesji, 
ale wiadomo, Ŝe w okresie wyborów, przed wyborami, po wyborach, wtedy 
jest więcej miejsca dla państwa. Chcielibyśmy, Ŝeby w lutym w Dzienniku 
Bałtyckim było bardzo, bardzo duŜo miejsca, Ŝeby na półmetku tej kadencji 
mogli państwo się pochwalić swoimi sukcesami i Ŝeby mogli państwo 
powiedzieć o swoich planach, o tym co się udało, czego nie załatwiliście, a 
co trzeba załatwić i dlatego w lutym będziemy prowadzić akcje Radny Roku 
2013, jeŜeli państwu się ta akcja spodoba, to będziemy ja powtarzać w 
kolejnych latach, będziemy teŜ wybierać Radnego Roku 2014 itd. na razie 
rozpoczynamy jutro, jutrzejszym wydaniu Dziennika Bałtyckiego. Na czym 
będzie polegała ta akcja? OtóŜ co tydzień, w kaŜdym piątkowym wydaniu 
Dziennika Bałtyckiego w dodatku Trójmiasto będziemy poświęcać całą 
stronę właśnie na tą akcję i będzie to plebiscyt, w którym czytelnicy będą 
mogli oczywiście głosować, oddawać głosy na radnych i wypowiadać się na 
temat ich pracy. Ale bardzie będzie to akcja redakcyjna, poniewaŜ w 
ramach tej akcji zwrócimy się do państwa jeszcze dzisiaj na papierze, 
jeszcze dzisiaj mailowo o telefonicznie teŜ będziemy się do państwa 
zwracać z takim zestawem 5 pytań. Chcielibyśmy zapytać o największy 
sukces kaŜdego radnego w tej kadencji, o to ile interpelacji i w jakich 
sprawach składał, jakimi najwaŜniejszymi sprawami się zajmował, czym 
Rada Miasta powinna się zająć jeszcze w tej kadencji. Takie właśnie pytani 
skierujemy do kaŜdego radnego i odpowiedzi na pytania zamieszczać 
będziemy w gazecie, więc będzie to okazja, Ŝeby się pochwalić                          
i zamieścimy wszystkie te odpowiedzi razem z galeria zdjęć w Internecie. 
Szczegóły tej akcji jutro w Dzienniku Bałtyckim. Odbędzie się głosowanie, 
w wyniku głosowania będzie radny, który otrzyma najwięcej głosów i dla 
takiego radnego będziemy mieli nagrodę. Ta nagrodą będzie moŜliwość 
wykorzystania dwóch stron wg własnego uznania w piątkowym dodatku 
Trójmiasto w Dzienniku Bałtyckim, radny, który będzie na drugim miejscu w 
tym rankingu, będzie mógł wykorzystać 1 stronę, a ten, który będzie na 3 – 
pół strony wg własnego uznania na tekst, czy własna prezentację. TakŜe 
bardzo serdecznie zapraszam do lektury jutro i bardzo dziękuję za to,               
Ŝe mogłem poinformować. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękujemy bardzo panie dyrektorze. To były komunikaty Prezydium, czy 
są komunikaty Komisji? Nie ma. Prezydenta Miasta? Bardzo proszę pan 
Prezydent Lisicki. 
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Wysoka Rado, panie Przewodniczący. Krótki komunikat na temat słynnego 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, Ŝeby państwu wyjaśnić, 
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jakie są rzeczywiste efekty tego wyroku i co zamierzamy w najbliŜszym 
czasie zrobić.  
 
 
Komunikat stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Wniosek taki, ze będziemy musieli robić tak, Ŝeby te 
obniŜki utrzymać. Pani Banach bardzo krótko. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Ja bym chciała złoŜyć wniosek do pana Przewodniczącego               
o wszechstronną analizę skutków prawnych i finansowych tego orzeczenia, 
tak abyśmy w lutym podejmując zmiany w uchwale nareszcie byli prawnie 
przygotowani. Ja mam panie Przewodniczący wraŜenie, Ŝe my bardzo 
rzadko korzystamy z naszej suwerennej kompetencji do zamawiania 
ekspertyz zewnętrznych, ale takŜe własnych, naszych opracowywanych 
przez prawników Biura Rady Miasta. MoŜemy oczywiście ufać, ale jak 
okazuje się z wyroku sądu w sposób ograniczony urzędnikom w tym 
zakresie, więc drugi raz czy trzeci nie popełnijmy tego błędu. Proszę pana 
o taką analizę skutków takŜe dotyczących ewentualnej zmiany uchwały. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Proszę państwa przechodzimy teraz do oświadczeń 
klubowych. Bardzo proszę pan Przewodniczący Krupa nie ma, zatem pan 
Przewodniczący Strzelczyk.  
 
 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  
 
 

Radny GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodnicz ący Klubu Radnych 
Prawa i Sprawiedliwo ści  
Panie Przewodniczący, pani Prezydent, panie Prezydencie, wysoka Rado. 
W pierwszym zdaniu chciałbym się odnieść do wystąpienia Prezydenta 
Lisickiego. Panie Prezydencie, ja rozumiem, Ŝe tą wadliwą uchwałę, którą 
sąd w duŜej części uchylił równieŜ opiniowali ci sami prawnicy, na których 
pan się teraz powołuje, wiec tutaj byłbym bardziej ostroŜny w tych sądach. 
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Ale w kaŜdym razie przyjęcie tej uchwały i pozytywny wyrok zaskarŜający 
tą uchwałę to jest wielki sukces obywateli miasta Gdańska a poraŜka 
radnych Platformy Obywatelskiej, którzy tą uchwałę przeforsowali i 
przegłosowali. Ja przypomnę, Ŝe na wiele punktów z tej uchwały, z 
wątpliwościami teŜ zgodził się wysoki sąd podnosiła równieŜ opozycja. Ale 
większościowa Rada Miasta Gdańska w postaci radnych Platformy 
Obywatelskiej na te głosy była głucha i obojętna. Poza tym mamy do 
czynienia z szeregiem dziwnych zachowań kolegów z Platformy 
Obywatelskiej, zadają, łakną, pragną więcej konsultacji społecznych, w 
przypadku tejŜe uchwały byli ślepi i głusi na protesty i marsze „pustych 
garnków”, protesty organizowane przez Stowarzyszenie „Nic o Nas bez 
Na”, a teraz radnym marzy się większa konsultacja społeczna. Przypomnę, 
Ŝe w tym miesiącu równieŜ Wojewódzki Sąd Administracyjny uchylił w 
części inna uchwałę dotyczącą likwidacji szkół, teŜ zostało to 
przegłosowane większością głosów wbrew opinii młodzieŜy, rodziców, 
środowiska nauczycielskiego. Ale większość ma swoje prawa i tutaj w 
sposób dosyć tępy większość korzysta z tych swoich uprawnień. I druga 
rzecz, która stanowi pewna nadzieję dla obywateli miasta Gdańska, to jest 
to, ze w mieście, w którym władze promują podejrzane interesy Marcina P. 
w Amber Gold i OLT Express, w mieście, w którym władze biegają po 
lotnisku za samolotem naleŜącym do upadłych linii OLT, w mieście gdzie 
sędzia podejmuje decyzje o wyznaczanie terminów procesu na telefon z 
Kancelarii Premiera Rady Ministrów z Platformy Obywatelskiej, znalazł się 
jedna sąd, który potrafił w sposób obiektywny zakwestionować te uchwały 
podejmowane palcem większości. To jest ta nadzieja i ten cień szansy dla 
obywateli miasta Gdańska, ze w brew rządzącej miastem Platformie 
Obywatelskiej moŜna coś z tą władzą wygrać. Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. A jednak pan przewodniczący Krupa się zdecydował. 
Bardzo proszę.  
 
Radny MACIEJ KRUPA  
Czy jest tu na sali lekarz?  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Nie wiem, musiał bym ponowić apel, ale raczej nie, bo 
nikt się nie zgłasza. Przechodzimy do punktu 4. 
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PUNKT  
 

UCHWAŁY 
 
 
 

1. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2013-2040 (druk 783 + 
autopoprawka); 

 

 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 783 z autopoprawką zgodnie                        
z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i BudŜetu odstąpiła od opiniowania, 
Polityki Gospodarczej i Morskiej – nie opiniowała, Rozwoju Przestrzennego 
i Ochrony Środowiska – pozytywna, Samorządu i Ładu Publicznego - nie 
opiniowała, Edukacji – pozytywna, Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – 
nie opiniowała, Kultury i Promocji – nie opiniowała, Sportu i Turystyki – 
pozytywna, Rewitalizacji – pozytywna. Otwieram dyskusje, pani radna 
Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Pani skarbnik, czy w tych 8 milionach jest koszt przebudowy ulicy 
Azaliowej, nasadzenia, to pierwsze wyposaŜenie, w tych 8 milionach 
zwiększenia?  
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 

Proszę państwa  w uzasadnieniu zostało podane na co ta kwota jest 
przeznaczona. I m.in. milion złotych dotyczy przebudowy ulicy Azaliowej. 
Pierwsze wyposaŜenie to jest kwota 700 tys. złotych. Nadzory, 
przyłączenia energii, nasadzenia 300 tys. złotych i sam obiekt szkolny z 
basenem 36 mln złotych.    
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Pani skarbnik, ja mam takie pytanie moŜe nie bezpośrednio do tego 
projektu uchwały, ale to jest jedna z nielicznych sesji gdzie nie majstrujemy 
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przy budŜecie, czy w związku z tym, ze zmieniły się dane makro urząd 
pracuje nad nowelizacja budŜetu przedłoŜonego w grudniu na rok 2013, w 
która stronę te zmiany będą szły i czy się pojawia na sesji lutowej? 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 

Proszę państwa na razie nie przewidujemy zmiany  budŜecie. Będziemy tak 
jak w roku ubiegłym monitorować jak kształtują się wielkości wpływów. 
Natomiast na sesji lutowej przewidujemy przywrócenie finansowe zadań 
zwłaszcza inwestycyjnych, na które nie zostały zrealizowane środki 
finansowe. Taka przewidujemy zmianę i w budŜecie i w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. RównieŜ na sesji marcowej przewidujemy zmianę szaty 
graficznej Wieloletniej Prognozy Finansowej, poniewaŜ pod koniec grudnia 
ukazało się Rozporządzenia Ministra Finansów, który przedstawia 
obowiązkowy druk, gdzie wszystkie samorządy muszą wg tego druku swoje 
WPF zrekonstruować.         
 

Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
No ja chciałbym prosić o poparcie tej zmiany, dlatego, ze w Gdańsku 
brakuje basenów i tak naprawdę jest to szansa dla tej części miasta i 
mieszkańców, aby taki basen powstał. To, Ŝe przy szkole to juŜ jest wtórne. 
UwaŜam, Ŝe to jest bardzo dobra decyzja i dobra wiadomość dla 
mieszkańców tamtych terenów.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem druku 783 wraz z autopoprawką? 
  
 
 
 

Za    -     31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/720/13 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska                            

na lata 2013-2040    
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 
 

 
 

2. w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu ustanowienia 
prawa trwałego zarządu na rzecz Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku                          
(druk 776) ; 

 

 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu  

Przedstawił projekt uchwały druk 776 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt, Komisja Strategii                     i BudŜetu 
– pozytywnie, Komisja Sportu i Turystyki – pozytywnie. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 776? 

 
Za    -     33 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
           w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/721/13 
 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty                  
od opłat rocznych z tytułu ustanowienia prawa trwał ego 
zarządu na rzecz Miejskiego O środka Sportu i Rekreacji              

w Gdańsku 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

3. w sprawie określenia warunków udzielania 
bonifikat oraz wysokości stawek procentowych 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości (druk 777) ; 

 

 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu  

Przedstawił projekt uchwały druk 777 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opiniowała 
pozytywnie ten projekt, Komisja Strategii i BudŜetu – pozytywnie. Głos            
w dyskusji pani radna Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Ja tylko chciałam zapytać panie dyrektorze, czy ta regulacja dotycząca 
ograniczenia bonifikaty do osób, które nie zalegają z płatnościami za 
uŜytkowanie wieczyste i podatku od nieruchomości jest nowa w stosunku 
do starej regulacji, czy podtrzymana? 
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TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu  

Ten element uchwały, o którym pani mówi został wprost wyartykułowany w 
tym projekcie, Ŝeby nie było juŜ wątpliwości, Ŝe przekształca ten podmiot, 
który nie zalega z opłatami, z tytułu uŜytkowania wieczystego                    i 
z podatku od nieruchomości.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem druku 777? 

 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 

 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/722/13 
 

w sprawie okre ślenia warunków udzielania bonifikat oraz 
wysoko ści stawek procentowych bonifikaty od opłaty                 

z tytułu przekształcenia prawa u Ŝytkowania wieczystego             
w prawo własno ści nieruchomo ści 

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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4. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Ujeścisko rejon 
ulic Dąbrówki i Królowej Jadwigi w mieście 
Gdańsku (druk 769); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Przedstawił projekt uchwały druk 769 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji                pani radna 
Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Ja moŜe nie w tej konkretnej sprawie, ale chciałabym pana dyrektora 
zapytać czy moŜe pan określić perspektywę wniesienia pod obrady 
wysokiej rady zmiany plany zagospodarowani przestrzennego na Chełmie, 
w terenie obejmującym dawny dom kultury. Ta inicjatywa powstała na 
wniosek radnych. W drugiej sprawie, o której mówię radni tez zwrócili się 
do pana dyrektora z takim wnioskiem czy moglibyśmy coś bliŜszego na ten 
temat usłyszeć.   
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Pan Prezydent ten wniosek rozpatrzył pozytywnie i spodziewamy się,                   
Ŝe w lutym przedłoŜy projekt uchwały o przystąpieniu to będzie dopiero,             
to jeszcze nie o uchwaleniu.   

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Tak, musi być kolejność zachowana. Pan radny Nieroda. 
 
Radny ADAM NIERODA  
Panie dyrektorze, jako, Ŝe byłem jednym z wnioskodawców przystąpienia 
do planu w tej sprawie, chciałbym się dopytać jaka jest sytuacja prawna 
właścicieli nieruchomości tam połoŜonych, tych którzy miedzy innymi 
wznieśli te płoty w miejscu gdzie miał być ten ciąg pieszy, czy ma być 
rozebrany? Czy sankcjonuje jaka jest sytuacja? 
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Panie radny mogę powiedzieć, ze ten teraz zniesiony ciąg pieszy od czasu 
likwidacji spółdzielni jest własnością prywatną i to właściwie jest elementem 
wpływającym na rozstrzygniecie tego planu. Natomiast skądinąd wiadomo, 
ze tam w wyniku sporu sąsiedzkiego on przegrał jeszcze w sytuacji 
starego, jeszcze dotąd istniejącego planu proces sądowy, sąd nakazał mu 
doprowadzenie do stanu pierwotnego tego miejsca, gdzie miało być to 
zejście. To jest dosyć skomplikowane technicznie, bo ta zabudowa jest 
jednocześnie murem oporowym, no ale z tego co wiem, to on tego nie 
wykonał i to jest poza kompetencja Rady Miasta i planowania 
przestrzennego.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Ja mogę tylko panu radnemu podpowiedzieć, bo teŜ tym 
tematem się zajmuje chyba od trzech kadencji juŜ, bo to jest ciągnący się 
temat, zresztą pa radny teŜ w ty temacie siedzi, ze to juŜ musi być 
powództwo cywilne. Czyli ci co tam mają musza wystąpić do sadu o 
kasacje tego wyroku, bo rzeczywiście wyrok dalej jest, ze naleŜy to 
rozebrać, bo tam będzie ciąg pieszy. Ta uchwała nowa jeśli przegłosujemy 
daje szansę właśnie, Ŝe juŜ nie ma tego punktu wspólnego, ze tam miał być 
ciąg pieszy, przejście. JuŜ nie ma, juŜ ona właśnie jak gdyby takim 
wiodącym tutaj punktem było właśnie zniesienie tego przejścia dla pieszych 
i to się stało. I ci ludzie maja w tej chwili moŜliwość wystąpienia na drogę 
sądowa i uregulowanie tego.  Dziękuję. Nie ma więcej głosów w dyskusji. 
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 769? 

 
 
 

Za    -     30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
           w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/723/13 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 
przestrzennego Uje ścisko rejon ulic D ąbrówki i Królowej 

Jadwigi w mie ście Gdańsku  
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 
 

5. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Stogi Portowe - 
torowisko w rejonie NabrzeŜa Przemysłowego w 
mieście Gdańsku (druk 770); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Przedstawił projekt uchwały druk 770 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i 
panów radnych jest za przyjęciem druku 770? 

 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
           w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/724/13 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 
przestrzennego Stogi Portowe - torowisko w rejonie NabrzeŜa 

Przemysłowego w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
 

 
 
 

6. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego 
Przymorze Wielkie rejon ulicy Obrońców WybrzeŜa 
w mieście Gdańsku (druk 765); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Przedstawił projekt uchwały druk 765 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji radny Szymon Moś  
 
Radny SZYMON MOŚ 
Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Panie dyrektorze, no radnemu z 
tego okręgu, mieszkańcowi Przymorza huraoptymizm przystąpienia do tego 
planu niestety nie udziela się. pierwszym problemem w ogóle tego obszaru 
jest, jest niestety juŜ od lat te kilkaset metrów wstydu, mówię o 
jednopasmowej ulicy, która niewiadomo skąd zaczyna się tam gdzie jej po 
prostu nie udało się kiedyś skutecznie na inwestorze wymusić tego, Ŝeby 
jednak zrealizował cała Obrońców WybrzeŜa w układzie takim, gdzie będą 
o dwa pasy w kaŜdą stronę i to jest juŜ pierwsza rzecz, która ogólnie moim 
zdaniem wymusza ostroŜne podejście do tego tematu, bo to juŜ tylu 
radnych interweniowało w tej sprawie w czasie tylu kadencji podejmowało 



 17

naprawdę intensywne wysiłki, a wciąŜ osoby odpowiedzialne pozostają 
głuche  na to, Ŝeby wyasygnować jakaś kwotę i coś z tym zrobić. Po drugie 
no huraoptymizm tego przystąpienia jest chyba tylko huraoptymizmem tylko 
dla inwestorów a nie dla mieszkańców tej dzielnicy, która przypomnę jest 
dzielnicą, której mieszkańcy najlepiej oceniają jakość Ŝycia. I kiedy ja 
czytam w uzasadnieniu wielką radość i słyszę pana dyrektora o 
poluzowaniu warunków inwestycyjnych, czyli de facto oznacza to 
dopuszczenie po prostu usług, gdzie pamiętam jeszcze nie będąc radnym 
był taki warunek, ze postaje duŜy sklep i powstaje jednocześnie zabudowa 
mieszkaniowa, Ŝeby  to w jakiś sposób zbalansować. W tej chwili widzę, ze 
juŜ tutaj po cichutku się wycofywać z tej idei. Po drugie ponad 2 tys. 
metrów obiekty handlowe, generujące niewątpliwie ruch. Jestem 
przekonany, ze tym razem teŜ nie uda się  inwestora skutecznie zmusić do 
tego, Ŝeby coś z tym zrobił. Ja nie wiem, czy w ogóle te duŜe obiekty tam 
są potrzebne, moim zdaniem nie są potrzebne. Po trzecie kiedy wreszcie 
udało się w jakimś miejscu zapewnić więcej miejsc parkingowych to 
oczywiście trzeba z tego kroku do przodu zrobić krok do tyłu i na wszelki 
wypadek pozwolić się wszystkim zbilansować, Ŝeby nie było Ŝądnej 
nadwyŜki bo ta nadwyŜka na pewno się nigdy w sposób sensowny nie 
zostanie wykorzystana, bo przecieŜ ludzie kupują mniej samochodów a nie 
więcej takie odnoszę wraŜenie czytając tą uchwałę, dlatego wydaje mi się, 
ze powinniśmy bardziej skupić się na mieszkańcach tej dzielnicy, na 
charakterze tej dzielnicy, na problemach, które są związane bezpośrednio z 
otoczeniem tego planu, który będzie zmieniany, a potem dopiero 
zastanawiać się w jaki sposób uatrakcyjnić inwestycyjnie teren dla tych, 
którzy będą tam stawiać kolejne obiekty handlowe i będą zagęszczać dalej 
funkcje usługową co będzie się na pewno przejawiało i dobijało negatywnie 
na ocenę mieszkańców co do jakości Ŝycia w tym rejonie. Dziękuję. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja chciałbym się przyłączyć z tym głosem do kolegi Szymona. Jesteśmy 
radnymi z tego okręgu i rzeczywiście mieszkańcy są mocno zaniepokojeni 
kaŜdą próba zmiany planów i zwłaszcza tutaj mowa jest o funkcji 
mieszkaniowej, ale uzasadnienie dopuszcza w dalszym ciągu zwiększenie 
funkcji handlowych. Po drugie jestem mieszkańcem Obrońców WybrzeŜa i 
wiem, Ŝe z miejscami parkingowymi wcale nie jest tak dobrze, wiec nie 
bardzo rozumiem w uzasadnieniu tego dogęszczenia, czyli bardziej 
elastycznego wykorzystania powierzchni parkingowej juŜ istniejącej. Ja 
mam duŜe obawy, Ŝe ta powierzchnia po prostu będzie niewystarczająca. I 
tutaj odpowiedź do Szymona. No Szymon to nie krasnoludki podjęły 
decyzję, ze mamy te 600 metrów ulicy wstydu jednopasmowej tylko władze 
miasta Gdańska dopuściły do takiej sytuacji a nie innej tutaj przy najbliŜszej 
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okazji oczywiście naleŜałoby zmienić tą sytuację, ale nie wiem czy akurat 
przy okazji zmian tego planu. Nie sądzę. Dziękuję. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Ja mam odmienne poglądy niŜ moi przedmówcy, uwaŜam, ze dobrze, Ŝe 
przystępujemy do planu zagospodarowania tego przestrzennego bo to jest 
szansa na pewne mankamenty uwzględnić i chociaŜby tu kwestie 
parkingowe właśnie polepszyć. W związku z powyŜszym uwaŜam, ze 
powinniśmy bacznie przyglądać się propozycjom rozstrzygnięć jakie się 
chce tam zastosować, ale jak najbardziej naleŜy rozpocząć właśnie 
planowanie i pracę nad planowaniem dla tego obszaru. W związku z 
powyŜszym ja się z  tego powodu cieszę.    
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL  
Panie dyrektorze, ideą rozumiem przystąpienia do opracowania tego planu 
zgodnie z tym co mówili właściciele tego duŜego obiektu handlowego, to 
jest wybudowanie tam akademików. Bo koledzy myślą, ze to będzie 
powiększenie obiektu handlowego juŜ istniejącego o dalsze tereny. 
Rozumiem, Ŝe w zapisach planu zagospodarowania przestrzennego po to 
przystępujemy, Ŝeby na obu działkach wybudować akademiki a usługi 
dopuścić tylko w parterach. Dziękuję. Proszę się ustosunkować do tego co 
ja powiedziałam, bo ja znam taki powód przystąpienia i ze słów kolegów 
wynika, Ŝe tam Am być co innego. Dziękuję.     
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Panie przewodniczący, wysoka rado. Więc przede wszystkim chce 
powiedzieć, ze na etapie przygotowywania uchwały o przystąpieniu, 
wystąpiliśmy o opinie do Rady Osiedla, ta nie udzieliła Ŝadnej opinii, co się 
rozumie za opinie pozytywną. Nie wpłynęły do biura Ŝadne przeciwne 
głosy. Jest to jak państwo słusznie zauwaŜyli uchwała o przystąpieniu, 
będzie jeszcze czas, Ŝeby konsultować się z mieszkańcami. Proszę 
państwa, jeśli chodzi o, odpowiadając pani radnej Chmiel, rzeczywiście, ze 
inwestor mówił o takiej formie mieszkaniówki przeznaczonej dla studentów, 
ale to na pewno nie będzie ustalone w planie jaka powstanie 
mieszkaniówka, będzie to naleŜało do kompetencji inwestora. Raczej nie 
chodzi o poszerzanie obiektu istniejącej galerii poniewaŜ w tym fragmencie 
akurat obiekty wielkopowierzchniowe juŜ są dopuszczone, więc to raczej 
chodzi o dopuszczenie ich na nowych terenach. Proszę państwa jeśli 
chodzi o fragment ulicy Obrońców WybrzeŜa, a który jest jedno jezdniowy 
to ja chce państwu radnym sceptykom przypomnieć, ze to właśnie ten 
fragment, który juŜ jest dwujezdniowy został zrealizowany dzięki środkom 
galerii Leclerc i tutaj jest pewna nadzieja, ze dalsza rozbudowa programu 
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spowoduje w trybie § 16 ustawy o drogach publicznych, to jest etap 
oczywiście negocjacji w momencie inwestycji, ze inwestor będzie musiał 
ponieść jakieś nowe nakłady na układ komunikacyjny jako inwestor nie 
drogowy, który powoduje zwiększoną generację ruchu, być moŜe, ze ZDiZ 
wynegocjuje realizację dalszego fragmentu ulicy Obrońców WybrzeŜa. W 
tej chwili oglądając budŜet miasta i perspektywę finansową kilkuletnią nie 
ma innej szansy na dokończenie realizacji tej ulicy jak właśnie kapitał 
prywatny. Proszę państwa, jeśli chodzi o państwa wątpliwości funkcjonalne 
to ja nie mam takich wątpliwości, po 30 latach rezerwacji terenu pod 
ośrodek usługowy dzielnicowy reszcie się te usługi pojawiły w formie 
obiektów wielkopowierzchniowych bo taka jest w tej chwili technologia 
handlu wiec nie gorszę się zupełnie, Ŝe jeszcze jeden obiekt 
wielkopowierzchniowy powstanie, ta akurat obiekty cieszą się wielkim 
uganianiem mieszkańców,, bo tam licznie przybywają. Właśnie 
wielofunkcyjna dzielnica składająca się z zespołów mieszkaniowego, 
mieszkaniówka teŜ tu po części będzie uzupełniana i z obiektów 
usługowych jest właśnie prawidłową strukturą funkcjonalno-przestrzenna 
dzielnicy mieszkaniowej, więc tutaj te obawy uwaŜam, ze są nie trafne, ale 
o szczegółach będziemy rozmawiać w trakcie sporządzania planu, takŜe 
jeśli chodzi o względy parkingowe to będzie dopiero przedmiotem 
szczegółowych analiz ile moŜna zastosować wyminialność miejsc 
parkingowych miedzy mieszkaniówka a usługami. W tej chwili w ramach 
prac analitycznych przed przystąpieniem do planów, potwierdziliśmy, ze 
zgodnie z naszymi parametrami wynikającymi ze studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego zrealizowana liczba miejsc 
parkingowych w Leclerc i Decathlon jest większa niŜ jest to wymagane 
przez studium uwarunkowań. Proszę państwa nie jest celowym z punktu 
wiedzenia logiki i intensywności zagospodarowania przestrzennego miasta, 
Ŝeby marnować tereny na parkingi terenowe. Ale to wszystko będzie 
precyzyjnie wyliczone. Dziękuję.  
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK        
szanowni państwo, dawno Ŝadna uchwała o przystąpieniu do planu nie 
wzbudziła tyle emocji co ta i szczerze mówiąc nie do końca rozumiem 
dlaczego. Wydaje mi się, Ŝe warto do tego planu przystąpić głownie 
dlatego, ze tam jedna z tych działek jest działką miejską i warto się 
zastanowić nad tym jak ją dobrze zagospodarować bo w tej chwili leŜy 
odłogiem, to po pierwsze, jak ją dobrze zagospodarować w interesie gminy 
ale równieŜ w interesie mieszkańców i okolicy, Ŝeby coś tam w tym miejscu 
zrobić, a nie Ŝeby puste pole leŜało. Dziękuję  
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Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Pni przewodnicząca, no właśnie o tym dyskutujemy. My nie mówimy nie bo 
nie i my nie chcemy planu, tylko dyskutujemy co tam ma być. To po 
pierwsze. A po drugie, z tego co pan dyrektor w swojej dość swobodnej 
wypowiedzi nam opowiada, bo to jest raczej z zakresu bajkopisarstwa, bo 
jak powiedziałem panie dyrektorze tam nie ma rady osiedla, zresztą to 
panu nie robi róŜnicy, bo w drugim zdaniu mówi pan „to nie szkodzi”, a 
powołuje się pan na opinie nieistniejącej rady osiedla. To po pierwsze. 
Dlatego mamy prawo mieć wątpliwości do takiego typu wypowiedzi i 
chcemy wiedzieć, co tam ma być docelowo wybudowane. Dziękuję.  
 
Radny DARIUSZ SŁODKOWSKI  
Panie dyrektorze, pan wspomina, ze do tej pory nie wpływały negatywne 
opinie w sprawie takiej a nie innej próby zainwestowania tego terenu. Więc 
chciałbym pana zapytać, jakie Biuro Rozwoju miasta podjęło próby w 
sprawie poinformowania społeczności Przymorza o przystąpieniu do tego 
planu? Dziękuję. 
 
Radna śANETA GERYK  
Panie przewodniczący moje pytanie dotyczy kwestii zagospodarowania, 
jednym z punktów było, Ŝe miały powstać akademiki. Ja tutaj chciałabym 
Ŝebyśmy się troszeczkę zastanowili, poniewaŜ jak dobrze wiemy niŜ 
demograficzny wśród studentów jest widoczny co raz bardziej i raczej 
najbliŜsze lata nie będą sprzyjały na tego typu inwestycje, czy inwestor 
przedkładał jakieś dane liczbowe dotyczące jak duŜo młodych osób, 
studentów, miałoby tam zamieszkać, czy to są na razie plany wirtualne bo 
akurat ta kwestia mnie interesuje. Dziękuję.   
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Panie dyrektorze czy ja dobrze zrozumiałem, ze pan oświadczył, ze tam 
zostanie rozszerzony obiekt wielkopowierzchniowy handlowy? Bo tak pan 
powiedział w swojej wypowiedzi.  
 
Radny SZYMON MOŚ 
Ja tutaj nie zgodzę się z panem dyrektorem, ze pan dyrektor określa część 
radnych jako radnych sceptyków. Myślę, ze naleŜy ich określić jako 
radnych entuzjastów Przymorza i przede wszystkim takich, którzy działają 
na rzecz Przymorza. Ja się cieszę, ze ta dzielnica skupia wokół siebie tak 
duŜo dobrych emocji na tej Sali niezaleŜnie od przynaleŜności, więc 
proponowałbym jednak tego typu określeń nie uŜywać i nie kazać nam 
dziękować za to, ze inwestor, który po prostu zbudował 
wielkopowierzchniowy obiekt i gigantyczny hipermarket zrobił tam drogę. 
To jest jego obowiązek, Ŝeby zapewnić tam odpowiednia moŜliwość ruchu i 
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to aŜ przykro, Ŝe nie udało się z inwestorem ustalić tego, Ŝeby zrobił te 
drogę juŜ poprawnie do końca. Ja bym chciał zapytać wprost czy ma pan 
dyrektor jakiekolwiek informacje o tym, Ŝe obiekt wielkopowierzchniowy ma 
być tam rozszerzany, to po pierwsze. Po drugie proszę nas w tej chwili nie 
próbować uspokajać informacją o akademikach, bo ja czytam uzasadnienie 
do uchwały i tu nie ma słowa o akademikach, za to jest o ponad 200 m2 
obiektów handlowych, jako główne na samym początku załoŜenie. Po 
trzecie przypominam jeszcze raz, nie wiem czy dobrze pamiętam, moŜe 
starsi staŜem koledzy radni tutaj mnie wspomogą, pamiętam, ze były takie 
załoŜenia do tego planu, ze będzie duŜy sklep i obok zabudowa 
mieszkaniowa. Mam wraŜenie, ze pół kroczku robimy do tyłu i zgadzam się 
z głosem pani przewodniczącej Owczarczak, ze jest to tylko przystąpienie, 
nie wątpliwie ma racje, ze warto coś z ta działka zrobić, ta troska wynika z 
tego, ze jeŜeli my juŜ na etapie przystąpienia zastanawiamy się jak tutaj 
zrobić, Ŝeby potencjalny inwestor przez przypadek tylko nie musiał 
ciuteczkę wyjść naprzeciw mieszkańcom, Ŝeby mógł sobie spokojnie 
zbudować swój wielki kolejny sklep to ja się po prostu a to nie zgadzam, bo 
to nie jest miejsce na to, Ŝeby w ten sposób procedować plan. Ostatni moja 
prośba gorąca do panie przewodniczącej Chmiel, która zawsze stara się 
bardzo drobiazgowo informować radnych o pracach swojej komisji , duŜa 
prośba, Ŝeby radnych z okręgu jak będzie procedowany ten plan jeszcze 
dodatkowo poinformować na kaŜdym etapie prac nad nim bo to jest myślę 
bardzo istotne widząc intencje z jakimi się przystępuje do tego planu. 
Dziękuję.     
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  
Panie przewodniczący, wysoka rado, ja tylko pragnę przypomnieć, ze 
przed laty, kiedy Rada Miasta przyjmowała ten plan zagospodarowania 
przestrzennego dla tego centrum handlowego, była obietnica dla 
okolicznych mieszkańców pewnej rekompensaty miejsc parkingowych, 
pamiętam obietnice pana dyrektora, ze mieszkańcy będą mogli parkować 
korzystając z tego zewnętrznego parkingu przy Leclerc. On dzisiaj robi się 
bardzo malutki i faktycznie mieszkańcy z tego korzystają i w momencie 
kiedy centrum egzystuje do 21.30 czy 22 to i tak nie ma moŜliwości 
postawienia samochodu czy skorzystania z tego parkingu poniewaŜ tam 
klienci parkują, ten zewnętrzny parking jest pełny aŜ do zamknięcia tego 
centrum. Wiec pytanie jest jaki współczynnik parkingowy będzie się 
przewidywało dla tych nowych działek, czy dla innych obiektów które tam 
będą powstawały, bo być moŜe pogorszy się ta liczba miejsc parkingowych 
w stosunku do powierzchni tych obiektów, dlatego, ze w nocy 
ogólnodostępny parking podziemny jest zamykany. Trzeba pamiętać teŜ, 
Ŝe jeszcze nie wybudowano tych wieŜowców,  o których była mowa w 
planie, w związku z  tym liczba mieszkańców w tej okolicy ciągle wzrasta. A 
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wiec moŜe nie tak się my radni wyobraŜaliśmy jak nam to obietnica kiedyś 
pańska przedstawiała. I być moŜe jest to jakieś ostrzeŜenie przy 
planowaniu, ze jeŜeli ten plan nie będzie zawierał odpowiednich 
parametrów, moŜe nie zostać uchwalony. Dziękuje bardzo.     
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Wysoka rado, państwa pytania są właściwe w momencie kiedy będziemy 
uchwalać ten plan. Ja w tej chwili nie wiem, to jest uchwała o przystąpieniu. 
Opowiadam to, co usłyszałem od inwestora, co nie jest w Ŝadnym stopniu 
wiąŜące, m.in. to, Ŝe tam on zamiaruje zrealizować taką zabudowę 
mieszkaniową na wynajem dla studentów. Jak powiedziałem odpowiadając 
pani radnej Chmiel, to na pewno nie będzie ustalone w planie, w planie 
będzie ustalona mieszkaniówka. Jeśli chodzi o generalna strategię 
rozbudowy tego fragmentu wzdłuŜ ulicy Obrońców WybrzeŜa od Chłopskiej 
do Dąbrowszczaków, to ta idea realizacji usług i dogęszczenia funkcji 
mieszkaniowej jest w całej rozciągłości realizowana. Proszę nie patrzeć 
tylko na ten fragment pasa objętym obecnie proponowanym do 
przystąpienia planem, tylko na cały obszar. Cały obszar przekształca się 
właśnie w tym kierunku co państwo mówią. Jeśli chodzi o ten aspekt, na 
który zwrócił uwagę pan radny Koralewski to będziemy to analizować 
odrębnie. To jest słuszna uwaga, odrębnie trzeba analizować parkingi 
otwarte na terenie, a odrębnie parkingi kubaturowe, do których łatwo jest 
ograniczyć dostęp. To niestety nie są działania, które są moŜliwe do 
regulacji narzędziami planowania przestrzennego, to jest prywatny teren, 
prywatny parking i jak zrobi, tak będzie. Natomiast to co pan radny mówi 
wykorzystamy w negocjacjach i tak spróbujemy ustalić parametry tych 
parkingów, Ŝeby one były ogólnodostępne i Ŝeby rzeczywiście mogła być 
realizowana wymienialność miejsc parkingowych. JeŜeli to się nie uda, to w 
tej części projekt planu zachowa obecne, restrykcyjne parametry jeśli 
chodzi i wymagania parkingowe. Jeśli chodzi o obiekt 
wielkopowierzchniowy to to jest napisane w uzasadnień, w części analiza 
zasadności przystąpienia, ostatnie zdanie w pierwszym akapicie. Na 
zakończenie chce odszczekać, bo tutaj rzeczywiście ja źle zrozumiałem to 
co mi projektant podpowiedział, odpowiedział mi, Ŝe nie wpłynęła Ŝadna 
opinia rady osiedlowej i ja tutaj rozszerzyłem, ze było wystąpienie do rady 
osiedlowej. Nie ma rady osiedlowej, w związku z tym nie ma opinii, 
mieszkańcy będą musieli w inny sposób niezorganizowany uczestniczyć w 
procedurze tego planu. Dziękuję.      
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Ja myślę, ze tu nawiązując do wypowiedzi pana radnego 
Koralewskiego, trzeba by pobudzić trochę władze spółdzielni, Ŝeby tez 
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zaczęły tam negocjować w razie czego i rozmawiać, bo to są głównie bloki 
spółdzielcze i oni tez powinni się włączyć, a to jest bardzo waŜne. Pani 
przewodnicząca Chmiel. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL  
Dziękuję bardzo, panu przewodniczącemu od razu chciałabym powiedzieć, 
Ŝe władze spółdzielni bardzo czynnie się włączały w czasie uchwalania 
planu zagospodarowania przed budą Leclerc. I zgadzam się moimi 
kolegami przedmówcami, ze w momencie kiedy uchwalaliśmy ten plan 
zagospodarowania jeden z naszych wymogów, poniewaŜ było bardzo duŜo 
oporów Ŝeby ten plan uchwalić, był taki, ze cześć miejsc parkingowych ma 
być udostępniona dla mieszkańców. Nie zostało to zrealizowane, w 
związku z  tym panie dyrektorze całkowicie się z kolegami zgadzam co do 
miejsc parkingowych i bardzo proszę taki zapis w tym projekcie planu 
umieścić, który by powodował obligatoryjność dostępności miejsc części 
parkingowych, to jest raz. Dwa, kolega tutaj prosił o zawiadamianie jeśli 
chodzi o dyskusje na temat planu zagospodarowania przestrzennego, 
oczywiście będę o tym pamiętała. Jest to bardzo waŜny plan w tym miejscu 
i na pewno nie zapomnę. Dziękuję.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem druku 765? 
 

 
 

Za    -     27 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      4 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/725/13 
 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Przymorze Wielkie r ejon 

ulicy Obro ńców Wybrze Ŝa w mie ście Gdańsku  
 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
 

 
 
 

7. o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Matemblewo rejon ulicy 
Matemblewskiej 40 w mieście Gdańsku (druk 
772); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Przedstawił projekt uchwały druk 772 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i 
panów radnych jest za przyjęciem druku 772? 
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Za    -     30 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       1  
      

          Rada Miasta Gda ńska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/726/13 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Matemblewo rejon ul icy 

Matemblewskiej 40 w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 
 

8. w sprawie odstąpienia od sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna rejon ulic 
Karpackiej i CzyŜewskiego w mieście 
Gdańsku (druk 768); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 

Przedstawił projekt uchwały druk 768 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i 
panów radnych jest za przyjęciem druku 768? 
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Za    -     31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
      w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/727/13 
 

w sprawie odst ąpienia od sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon u lic 

Karpackiej i Czy Ŝewskiego w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 

9. zmieniająca uchwałę Nr IX/107/11 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 31 marca 2011 roku 
w sprawie przyjęcia do wykonania przez 
Gminę Miasta Gdańska niektórych zadań 
publicznych z zakresu administracji 
rządowej związanych  z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej w latach 2011-2014                     
na terenie Gminy Miasta Gdańska                
(druk 767 + autopoprawka); 

 
 

KRZYSZTOF PAŁKOWSKI–Referat Spraw Wojskowych UM w G dańsku  

Przedstawił projekt uchwały druk 767 wraz z autopoprawką zgodnie                        
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Samorządu i ładu Publicznego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem druku 767  z autopoprawką? 

 
Za    -     32 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/728/13 
 

zmieniająca uchwałę Nr IX/107/11 Rady Miasta Gdańska                 
z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia do wykonania 

przez Gminę Miasta Gdańska niektórych zadań publicznych       z 
zakresu administracji rządowej związanych                                    

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2011-2014 
na terenie Gminy Miasta Gdańska 

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 
 

10. w sprawie zmiany Uchwały                      
Nr XXIV/331/07 Rady Miasta Gdańska                
z dnia 27 września 2007 r. (druk 785); 

 
 

ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  ds. 
Kultury   

Przedstawiła projekt uchwały druk 785 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie ten 
projekt uchwały. Głos w dyskusji pan radny Kazimierz Koralewski.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  
Panie przewodniczący straszny pogłos jest, być moŜe nie wszystko 
usłyszałem co pani dyrektor powiedziała. W poprzedniej umowie…  
 

ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  ds. 
Kultury   

W umowie załoŜycielskiej gwarantowana była kwota 4,5 mln. W 2009 roku 
Rada Miasta podjęła uchwałę o zmniejszeniu kwoty dotacji podmiotowej do 
3,5 mln i tak przekazywana była dotacja ale nie udawało nam się od tego 
czasu uzgodnić, by ten zapis znalazł się na trwałe w umowie załoŜycielskiej. 
Jest to aneks do tej umowy.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  
I to jest w punkcie, który otrzymuje nowe brzmienie. A troszeczkę niŜej 
zauwaŜyłem, ze dodaje się akapit, ze w przypadku zagroŜenia realizacji 
ustawy budŜetowej to minister wstrzymuje środki a odpowiednio w określonej 
sytuacji podobnej prezydent lub zarząd województwa teŜ wstrzymuje środki. 
Rozumiem, ze poprzednio takich zapisów nie było nie wymagała tego 
ustawa?  
 

ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  ds. 
Kultury   

To wymusza ustawa o finansach publicznych i ten zapis pojawił się równieŜ 
w 2009 roku  
 
Radny WIESŁA KAMI ŃSKI 
Proszę mi przypomnieć ten projekt rocznie ile ma kosztować? JeŜeli chodzi 
o strukturę poszczególnych udziałów, poszczególnych podmiotów. Bo te 
3,5 mln to ile jest procent?  
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  
ds. Kultury   
Znaczy w uchwale jest zapisane ile gwarantują dotacji podmiotowej.              
To jest w punkcie 3, minister 4 mln złotych, województwo 800 tys. złotych, 
miasto 3,5 mln złotych.  
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Radna JOLANTA BANACH  
Ja w innej kwestii, bo to, ze zmniejszają się udziały załoŜycieli to wcale 
mnie tak aŜ nie martwi. Będzie ECS musiał postarać się o większe własne 
przychody, ale o co innego chciałam zapytać. Pani dyrektor w innych 
statutach nie wprowadzamy tej klauzuli o moŜliwości lokowania dotacji 
przedmiotowej dlaczego?   
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  
ds. Kultury   
Przepraszam bardzo ale to nie jest statut, to jest umowa załoŜycielska.  
 
Radny WIESŁA KAMI ŃSKI 
Ja muszę zadać takie pytanie, czy państwo jednak nie rozwaŜali aby udział 
państwa w tym projekcie był znacznie większy. Ja rozumiem, ze to wiąŜe 
się z ograniczeniem pewnego władztwa przez miasto Gdańsk, ale jednak 
finansowanie przez ans prawie 50% tych kosztów, gdzie ECS niewątpliwie 
powinno być takim dobrodziejstwem narodowym to to jest w moim 
przekonaniu duŜo. Czy państwo rozwaŜali taką zimne struktury? 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  
ds. Kultury   
Nie tylko rozwaŜaliśmy, ale prowadzimy negocjacje. Ponadto pragnę 
zwrócić uwagę, Ŝe udział państwa w tym projekcie jest znacznie większy. 
Dlatego, ze w umowie załoŜycielskiej podajemy tylko kwoty gwarantowane 
dotacji podmiotowej. Na przykład w tym roku ministerstwo przekazuje juŜ w 
uchwale swojej budŜetowej na ECS kwotę 8,5 mln.  4 mln to jest dotacja 
podmiotowa gwarantowana umową załoŜycielską a 4,5 mln to jest dotacja 
celowa przeznaczona na wykonanie wystawy stałej, która znajdzie się w 
oddanym budynku. TakŜe musimy pamiętać o tym, Ŝe w tej chwili toczą się 
rozmowy pomiędzy trzema organizatorami, bo wszyscy troje musza 
rozmawiać, związane z tym w jaki sposób będzie wyglądało finansowanie 
ECS po oddaniu budynku i po uruchomieniu wystawy stałej. Tutaj muszę 
powiedzieć, ze minister z pełnym zrozumieniem odnosi się do kwestii tego, 
ze państwo będzie musiało się w większym stopniu niŜ miasto i 
województwo zaangaŜować w ten projekt w związku z tym, Ŝe nie jest to 
projekt gminny czy wojewódzki i ze jest to projekt ogólnopolski. Natomiast 
szczegółowych ustaleń w tej chwili nie ma.  
 
Radny WIESŁA KAMI ŃSKI 
A proszę mi powiedzieć, kiedy państwo się spodziewają, ze te negocjacje 
się zakończą? Problem z ministrami bywa taki, Ŝe oni bywają.  
 



 30

 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  
ds. Kultury   
One muszą się zakończyć z całą pewnością przed momentem oddania 
budynku do uŜytku i wprowadzenia się Europejskiego Centrum 
Solidarności do nowego obiektu. Pozwolę sobie przypomnieć jeszcze 
państwu radnym, ze oczywiście istnieje cos takiego jak plan funkcjonalno-
finansowy, który był podstawą studium wykonalności, w związku z tym, ze 
przewiduje zaangaŜowanie finansów z programu Unii Europejskiej 
„Infrastruktura i Środowisko” zawiera kwoty w tej chwili gwarantowane 
przez poszczególnych organizatorów i te kwoty jak na razie przewidują 
tylko i wyłącznie takie gwarantowane finansowanie, jakie jest zawarte w tej 
umowie załoŜycielskiej. To, Ŝe organizatorzy gwarantują kwotce na 
funkcjonowanie instytucji nie blokuje moŜliwości tego, ze te kwoty mogą się 
zwiększać np. w momencie przekazywania dotacji celowych na realizację 
poszczególnych zadań instytucji.    
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 785? 

 
Za    -     31 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/729/13 
 

w sprawie zmiany Uchwały  Nr XXIV/331/07                             
Rady Miasta Gda ńska z dnia 27 wrze śnia 2007 r. 

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
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11. w sprawie nadania nowego Statutu 
instytucji kultury pod nazwą: Europejskie 
Centrum Solidarności (druk 779); 

 
 
 
 

ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  ds. 
Kultury   

Przedstawiła projekt uchwały druk 779 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie ten 
projekt uchwały. Głos w dyskusji pan radny Szymon Moś. 
 
Radny SZYMON MOŚ 
Dziękuję, pani dyrektor na komisji o to pytałem, ale bo rozumiem, Ŝe te 
zwiększenie zastępców dyrektora do 4 osób, przy niezmienionym funduszu 
płac, to nie jest wymóg ustawowy? Czy to jest wymóg ustawowy z 
funkcjonalnej zmiany, bo tak to zrozumiałem na komisji, ze wynika to z 
zasad prowadzenia centrum a nie z ustawy i chciałbym tylko o to dopytać, 
dziękuję. 
 

ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  ds. 
Kultury   

Jak pan pamięta panie radny mówiłam na Komisji Kultury ostatniej, tak, 
oczywiście, nie jest to wymóg ustawowy. Wymogiem ustawowym zwianym 
z liczba dyrektorów jest tylko, to, ze nie moŜe być zapisu „nie mniej, nie 
więcej”, tylko musi być konkretnie podana liczba dyrektorów.     
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem druku 779? 
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Za    -     33 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/730/13 
 

w sprawie nadania nowego Statutu instytucji kultury                
pod nazw ą: Europejskie Centrum Solidarno ści 

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 
 
 
 

12. w sprawie zmiany Uchwały                      
Nr XXXII/678/12 z dnia 29 listopada 2012 r. 
w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 
zbadania sprawozdań finansowych 
Instytutu Kultury Miejskiej za rok 2012 
(druk 786); 

 
 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  ds. 
Kultury   
Przedstawiła projekt uchwały druk 786 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie ten 
projekt uchwały. Pan radny Kamiński. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
A proszę mi powiedzieć, czy to oznacza, Ŝe audytorzy czekali na tą 
dzisiejsza decyzję? Czy prowadzili pracę?  
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ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta  
ds. Kultury   
Musieli czekać na dzisiejsza uchwałę. Nie moŜna zawrzeć umowy bez 
uchwały Rady Miasta.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest              
za przyjęciem druku 786? 
 
 
 

 
Za    -     34 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/731/13 
 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/678/12 z dnia                      
29 listopada 2012 r. w sprawie wyboru biegłego rewi denta           
do zbadania sprawozda ń finansowych Instytutu Kultury 

Miejskiej za rok 2012 
 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 
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13. w sprawie wyraŜenia zgody                    
na połączenie dwóch  placówek 
bibliotecznych Wojewódzkiej i Miejskiej 
Biblioteki Publicznej im. Josepha Conrada-
Korzeniowskiego w Gdańsku: Filii nr 22 z 
Filią nr 9 (druk 778); 

 
 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta             
ds. Kultury   
Przedstawiła projekt uchwały druk 778 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie ten 
projekt uchwały. Pani przewodnicząca Agnieszka Owczarczak. 
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK  
Pani dyrektor, ja chciałbym zapytać, bo wiem, ze proces łączenia filii 
zajmuje bardzo duŜo czasu trzeba uzyskać zarówno u marszałka jak i u 
prezydenta zgodę, potem uzyskać zgodę połączenia tych filii do rady 
miasta, chciałabym zapytać, czy jest moŜliwość skrócenia tego procesu tak 
aby Dyrektor Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej miał większą 
autonomiczność w podejmowani takich decyzji? 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta             
ds. Kultury   
Nie ma takich moŜliwości. Uchwała rady miasta i statut w jasny sposób 
regulują, ze po to Ŝeby móc dokonywać tego rodzaju połączeń konieczna 
jest uchwała rady miasta, uchwała sejmiku, bo tez przypominam,                   
Ŝe biblioteka jest instytucja wspólnie prowadzoną przez województwo               
i miasto. Tutaj konieczna jest wola organu uchwałodawczego, chyba, Ŝe 
rada miasta zdecyduje o zmianie statutu. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
O ile etatów zostanie zmniejszonych w związku z połączeniem? 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta              
ds. Kultury   
Nie zostanie zmniejszona liczba etatów, tutaj odnoszę się jeszcze do 
Dyrektora Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej, którego zaprosiłam 
na wszelki wypadek, gdyby pojawiły się szczegółowe pytania. Zostanie za 
to wydłuŜony czas działania filii na ulicy Jagiellońskiej. Osoby, które pracują 
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na ulicy Piastowskiej zostaną przeniesione na ulice Jagiellońską w części, 
w części być moŜe do innych placówek. Natomiast z cała pewnością filia na 
ulicy Jagiellońskiej będzie o jeden dzień dłuŜej pracowała w tygodniu,                
w odniesieniu do obecnej chwili.  
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Pani dyrektor, proszę mi wytłumaczyć jaki był powód akurat przeniesienia  
z Piastowskiej na Jagiellońską a nie odwrotnie? To jest jedno pytanie,          
a drugie pytanie, w związku z tym, Ŝe z Piastowskiej na Jagiellońską 
niejako przybliŜamy się do biblioteki na końcu wybrzeŜa. Czy nie ma 
zagroŜenia, Ŝe za chwilę będziemy łączyli te ze sobą biblioteki. Dziękuję.   
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta              
ds. Kultury   
Na pewno będziemy analizować kwestie związane z łączeniem 
poszczególnych filii jeŜeli będziemy widzieli, ze to moŜe przynieść dobre 
skutki w funkcjonowaniu biblioteki w dzielnicy. Decyzja związana z 
przeniesieniem biblioteki z Piastowskiej na Jagiellońską wiąŜe się ze 
względami czysto praktycznymi. Po pierwsze lokal na ulicy Jagiellońskiej 
jest duŜo większy, po drugie znajduje się w znacznie lepszym stanie 
technicznym i spółdzielnia gwarantuje dodatkowo wyremontowanie dachu 
jeszcze w tym lokalu, czyli będzie wchodziła w ulepszanie tego miejsca. 
Nie byłoby racjonalne przenoszenie większej filii do mniejszej w momencie, 
kiedy chcemy tworzyć skomputeryzowane centa biblioteczne, w których 
będzie moŜliwość dostępu nie tylko do ksiąŜki papierowej, ale do róŜnego 
rodzaju innych usług, które gwarantuje w tej chwili filia biblioteki na 
Manhatanie – Mediateka.  
 
Radny SZYMON MOŚ 
Wysoka rado, myślę, ze jest to dobry moment, Ŝeby zaapelować, choćby i z 
tej Sali do władz spółdzielni, osoby zainteresowane tym tematem moŜna 
spokojnie odesłać do protokołu naszej ostatniej komisji, gdzie pan Dyrektor 
Brown mówił na przykład, ze koszt utrzymania jednej takiej filii 
porównywalny jest z kosztem utrzymania Mediateki w Manhattanie to jest 
po prostu skandaliczne, Ŝe władze spółdzielni nie wyraŜają Ŝadnej, nawet 
najmniejszej elastyczności jeŜeli chodzi o obniŜki czynszu w lokalach, które 
słuŜą mieszkańcom tej spółdzielni. Ten głos pewnie nie będzie bardzo 
doniosły, ale przyzwoitość nakazuje, Ŝeby to powiedzieć publicznie, bo to 
naprawdę nie ma wiele wspólnego moim zdaniem z przyzwoitością, Ŝe te 
biblioteki maja tak wysokie stawki czynszów, i to teŜ jest jeden z tych 
powodów, który wymusza oprócz tego, o czym mówiła pani dyrektor 
niemoŜność remontów, wymusza takie połączenia. Ma to spółdzielnia 
częściowo na własne Ŝyczenie. Dobrze, Ŝeby mieszkańcy spółdzielcy 
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naleŜący do tej spółdzielni to wiedzieli jak ich władze postępują z takimi 
placówkami. Dziękuję.    
 
Radny PIOTR SKIBA   
Ja myślę proszę państwa, ze jeŜeli ta restrukturyzacja ma iść w tym 
kierunku jaki prezentuje Medioteka w CH Manhattan, jeŜeli ta ilość 
zmniejszona ma się przełoŜyć na jakość to po prostu trzeba poprzeć tą 
uchwałę i podziękować panu dyrektorowi tu obecnemu za fajna zmiany, 
fajny pomysł na funkcjonowanie tej instytucji. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
No ja muszę powiedzieć, Ŝe z skoczeniem wysłuchałem tego apelu, bo 
wydaje mi się, Ŝe jest cos nieprzyzwoitego w tym, aby napiętnować i 
domagać się dobroczynności od podmiotów, które po prostu działają na 
rynku i dbają o swoje interesy. Napiętnowanie takiej postawy publicznie 
uwaŜam, ze jest nieprzyzwoite. JeŜeli chodzi o zadania gminy w tym 
zakresie Miasto Gdańsk je po prostu realizuje. Mieszkańcy, w tym 
spółdzielcy płaca podatki łoŜą jak kaŜdy obywatel na te dziedziny, 
wybierają radnych, Ŝeby dbali o to, Ŝeby te podatki były dobrze i efektywnie 
wydatkowana i muszę zaprotestować, ze ja nie zgadzam się z takim 
oskarŜeniem. Dziękuję bardzo.  
 
Radny DARIUSZ SŁODKOWSKI  
Odnosząc się do głosu przedmówcy. Spółdzielnie mieszkaniowe 
projektowane i budowane w poprzednim systemie, w latach 60-tych                        
i 70-tych były projektowane jako samodzielne jednostki społeczne. Fakt 
budowy budynków i infrastruktury społecznej, edukacyjnej, zdrowotnej miał 
słuŜyć jako duŜe załoŜenie mieszkalne realizacji potrzeb. To, ze dzisiaj się 
te spółdzielnie mieszkaniowe uwłaszczyły w swoich majątkach i te budynki, 
które dawniej były budynkami usługowymi poświęconymi kulturze, dzisiaj 
się one komercjalizują na potrzeby sklepów, banków i wszystkiego po 
drodze to jest prawidło czasów. Niemniej jednak jeśli idea spółdzielczości 
jest tak szlachetna jak spółdzielcy się na nią powołują to jest pewien 
społeczny wydźwięk korzystania z tej idei spółdzielczości i jeśli  ktoś 
bibliotece stawia warunki cenowe takie, które są nieosiągalne to niech 
powie, Ŝe jest deweloperem, zarządcą nieruchomości, a nie powołuje się 
na szczytną ideę spółdzielczości. W ostatnich dniach, latach jesteśmy 
świadkami dyskusji na temat idei spółdzielczości i właściwie przekształceń 
spółdzielnie wspólnoty mieszkaniowe, jeśli oni tej szlachetnej idei 
spółdzielczości nie realizują.  
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ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta              
ds. Kultury   
Ja odnoszę się do kwestii tego, czy istnieją plany połączenia innych filii.             
W tej chwili takiego planu oczywiście nie ma. JeŜeli powstanie konkret to 
zostanie przedstawiony państwu radnym. Natomiast trwają nieustające 
analizy związane z funkcjonowaniem oddziałów. Chciałam zwrócić tuta 
uwagę na taki przypadek, który mamy w Śródmieściu Gdańska mamy filie 
biblioteki na ulicy Igielnickiej, która jeszcze 2 lata temu funkcjonowała w 
bardzo korzystnych warunkach finansowych, w momencie przekazania 
całego gmachu, w którym znajduje siew  tej chwili biblioteka przez komisje 
jednej ze wspólnot kościelnych, to ta wspólnota reguluje wysokość czynszu 
i ten czynsz nieustająco wzrasta. W związku z tym w tej chcieli 
analizujemy, czy nie dało by się połączyć tej filii, która działa na Igielnickiej 
z filia, która znajduje się mniej więcej 350 m dalej na ulicy Świętego Ducha 
i utworzyć tam filię w miejscu, które daje relatywnie niŜsze koszty 
funkcjonowania filii a podobne moŜliwości, szczególnie, Ŝe Wojewódzka i 
Miejska Biblioteka Publiczna prowadzi równieŜ bardzo dokładne analizy 
zwiane z tym, Ŝeby wykorzystując sukces Mediateki zastanowić się nad 
tym, czy w gmachu głównym biblioteki na Targu Rakowym nie utworzyć 
centrum czytelnictwa dzieci i młodzieŜy. Wówczas większa powierzchnia 
zostałaby wydzielona szczególnie pod potrzeby młodych czytelników i 
odbiorców kultury a to wiązało by się wówczas oczywiści z dodatkowymi 
analizami związanymi z funkcjonowaniem innych filii na terenie 
Śródmieścia. Natomiast ja na razie są to analizy, przymiarki i Ŝadne próby 
decyzji jeszcze nie zapadły.  
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
No ja rozumiem, Ŝe za chwile powstanie projekt uchwały, który umoŜliwia 
obniŜanie podatku od nieruchomości dla instytucji i podmiotów, które 
realizują przy okazji cele społeczne. Tak?   
 
Radny DARIUSZ SŁODKOWSKI  
No panie radny, ma pan świetną okazje, Ŝeby wykazać się jakąkolwiek 
inicjatywą w tej kadencji i złoŜyć taki wniosek. Dziękuję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem druku 778? 
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Za    -     31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 

 

Uchwał ę Nr XXXIV/732/13 
 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na poł ączenie dwóch  placówek 
bibliotecznych Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej 

im. Josepha Conrada-Korzeniowskiego 
  w Gdańsku: Filii nr 22 z Fili ą nr 9 

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 
 
 
 
 

14. w sprawie zatwierdzenia 
projektu "Z angielskim i ICT               
na Ty" (druk 774); 

 
 
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urz ędu Pracy  

Przedstawił projekt uchwały druk 774 zgodnie z uzasadnieniem 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 
równieŜ oceniła pozytywnie. Pan radny Piotr Skiba. 
 
Radny PIOTR SKIBA   
Dziękuję. Panie dyrektorze ja w pierwszym zdaniu chciałem pogratulować, 
bo to na przestrzeni kilku miesięcy jest kolejny projekt, na który zdobywają 
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państwo zewnętrzne finansowanie. Mam pytanie, czy po zakończeniu tych 
kursów odbywają się jakieś testy, coś w rodzaju podsumowania, 
sprawdzenia czy rzeczywiście uczestnicy projektu poprawiają tę wiedzę z 
zakresu, który pan tu przytoczył? 
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urz ędu Pracy  
Akurat jeśli chodzi o ten projekt warunkiem realizacji tego projektu jest 
ukończenie kursów języka angielskiego na poziomie Advance, czyli 
uzyskanie umiejętności i oczywiście zdanie egzaminu z obsługi komputera 
jak najbardziej. Z certyfikatem europejskim. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI  
Ja niestety panu nie pogratuluję. Cieszę się, ze ten projekt realizujecie, nie 
oskarŜam was o nic, zdając sobie sprawę, ze problemy bezrobocia daleko 
wybiegają poza wasza działalność, ale ode mnie gratulacje uzyskacie tylko 
i wyłącznie wtedy, gdy te bezrobocie będzie spadać a nie rosnąc jak teraz.      
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem druku 774? 
 
 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 

 

Uchwał ę Nr XXXIV/733/13 
 

w sprawie zatwierdzenia projektu                                                    
"Z angielskim i ICT na Ty" 

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 
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15. w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 
kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej                      
dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład 
BudŜetowy w Gdańsku na 2013 rok          
(druk 773) 

 
 
 
DIMINITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki  Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały druk 773 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt, Komisja Strategii i BudŜetu równieŜ oceniła 
pozytywnie. Pan radny Wiesław Kamiński. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI  
A proszę mi przypomnieć, czy to jest poziom ubiegłoroczny? 
 
DIMINITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki  Komunalnej  
Tak. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest             
za przyjęciem druku 773? 
 
 
 

Za    -     31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/734/13 
 

w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjn ej 
dotacji przedmiotowej dla Gda ńskiego Zarz ądu 

Nieruchomo ści Komunalnych Samorz ądowy Zakład 
Bud Ŝetowy w Gda ńsku na 2013 rok   

         
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 
 
 
 
 
 
 
 

16. zmieniająca uchwałę Rady Miasta 
Gdańska w sprawie przekazania środków 
finansowych dla Policji na realizację w 
latach 2011-2013 programu „TU I TERAZ” 
- udział specjalistów i funkcjonariuszy 
Policji w interwencjach domowych                   
w przypadkach stosowania przemocy 
(druk 781); 

 
 
 
 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 

ZłoŜyła wniosek o zdjęcie projektu druk 781 z porządku obrad. 
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17. w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego 
planu potrzeb w zakresie wykonywania 
prac społecznie uŜytecznych na 2013 rok 
w mieście Gdańsku (druk 775); 

 
 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 775 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 
równieŜ oceniła pozytywnie. Pan radny Wiesław Kamiński. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI  
A proszę, ja zdaje sobie sprawę, ze Prezydent ma prawo zdjąć druk                   
z obrad, ale jakie są powody zdjęcia tego druku poprzedniego? 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Po prostu w treści załącznika pojawiły się dwa błędy, które zauwaŜyliśmy  
w ostatnim momencie. Bardzo przepraszamy, ale przyjdziemy                            
z poprawioną uchwałą do państwa w lutym. 
 
Radny JAROMIR FALANDYSZ  
Ja chciałem zapytać jakie są kwoty wynagrodzeń za pracę i jak one się 
zmieniały w ostatnich latach. JeŜeli ma pani takie informacje, bo ja nie 
mogę tu znaleźć.   
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
7 złotych 70 groszy. W poprzednim roku było o złotówkę mniej  
 
Radna JOLANTA BANACH  
Pan radny Kamiński zapytał o powody zdjęcia poprzedniej uchwały, bo ja 
się tak ucieszyłam z tego powodu, myślałam, ze chodzi o te godziny, 
przesuniecie godzin interwencji, a tutaj o jakieś techniczne rzeczy. Ale 
zadanie będzie utrzymane pani prezydent bp jest ujęte w budŜecie? 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
AleŜ oczywiście, Ŝe tak. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest             
za przyjęciem druku 775? 
 
 
 

Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 

 
 

Uchwał ę Nr XXXIV/735/13 
 

w sprawie przyj ęcia do realizacji rocznego planu potrzeb              
w zakresie wykonywania prac społecznie u Ŝytecznych                 

na 2013 rok w mie ście Gdańsku   
 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 
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18. w sprawie określenia zadań, na które 
przeznaczone będą środki               
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2013 roku 
(druk 780); 

 
 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 780 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia oceniła 
pozytywnie ten projekt. Pani radna Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Ja chciałam tylko zapytać, czy jakieś prognozy co do przyznanego limitu 
państwo juŜ mają? Czy będzie to jakaś progresja w stosunku do ubiegłego 
roku? I czy ten rok, ten chyba był nienajgorszy, czy on skrócił jakoś czas 
oczekiwania na refundację wydatków na środki pomocnicze na likwidacje 
barier?  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Niestety jesteśmy w posiadaniu informacji, Ŝe środków przeznaczonych na 
realizacje zadań z tego funduszu będzie w granicach 20% mniej niŜ w 
ubiegłym roku. Mamy nadzieję, ze te złe informacje chociaŜ trochę się 
zmienią. Ale niestety są w tej chwili bardzo trudne, czyli kolejka będzie w 
dalszym ciągu trwała.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest             
za przyjęciem druku 780? 
 

Za    -     34 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXIV/736/13 
 

w sprawie okre ślenia zada ń, na które przeznaczone b ędą 
środki z Pa ństwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2013 roku 
 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 
 
 
 
 
 
 

19. w sprawie przejęcia przez Miasto 
Gdańsk od Miasta Sopot zadania 
bezpłatnego transportu i opieki                  
w czasie przewozu dzieci 
zamieszkujących w Mieście Sopot 
do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących Nr 6 w Gdyni 
(druk 784); 

 
 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 784 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej pozytywnie 
oceniła ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem druku 784? 
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Za    -     33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 

 

Uchwał ę Nr XXXIV/737/13 
 

w sprawie przej ęcia przez Miasto Gda ńsk od Miasta Sopot 
zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie pr zewozu 
dzieci zamieszkuj ących w Mie ście Sopot do Zespołu Szkół 

Ogólnokształc ących Nr 6 w Gdyni 
 
 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 
 
 
 
 

20. w sprawie zmiany Uchwały                       
o utworzeniu Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego Nauczycieli oraz 
włączenia Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego w skład Centrum 
Kształcenia Ustawicznego                      
w Gdańsku, ul. Augustyńskiego 1, 
oraz nadania statutu (druk 782); 

 
 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 782 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji pozytywnie oceniła ten projekt. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 
782? 
 

Za    -     32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 

 

Uchwał ę Nr XXXIV/738/13 
 

w sprawie zmiany Uchwały o utworzeniu O środka 
Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli oraz wł ączenia 
Ośrodka Kształcenia Ustawicznego w skład Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Gda ńsku, ul. Augusty ńskiego 1, 
oraz nadania statutu  

 
z dnia 31 stycznia 2013 roku 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI PREZYD ENTA 
MIASTA 

 
Stanowią załącznik nr 23 i 24 do niniejszego protokołu. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Interpelacje zapytania. Pan radny Falandysz. 
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Radny JAROMIR FALANDYSZ  
Chciałbym zwrócić uwagę, Ŝe to jest pierwsza w tej kadencji sesja, w której 
wszyscy głosujemy zgodnie za wszystkimi uchwałami merytorycznymi, od 
początku do końca. Jestem ciekaw, czy jeszcze coś takiego będzie miało 
miejsce w tej kadencji. Wątpię.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Rzeczywiście dzisiaj głosowaliśmy zgodnie. Dzięki temu mimo dyskusji 
nam tak sprawnie sesja poszła. 

 
 
 

PUNKT 6 
WNIOSKI IOŚWIADCZENIA OSOBISTE  

  
Nie ma. 
 
 
 
 

PUNKT 7 
ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo, do widzenia. 
 
 
 
Obrady zakończono o godzinie 1111 

      
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
Protokół sporządziła 
Na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
podinspektor BRMG 
 
Wioletta Krewniak 


